

中铬黄In chrome yellow

产品名称	中铬黄In chrome yellow
公司名称	威海添彩颜料有限公司
价格	23.00/KG
规格参数	品牌:添彩TIANCAI 品种:中铬黄
公司地址	威海市望岛村
联系电话	15063140198 13706317997

产品详情

品牌 添彩TIANCAI 品种 中铬黄

色泽鲜艳，制漆光泽度良好，同兰色颜料可配制成中绿色，铬酸铅含量最高，耐光性达4-5级，耐热性140℃，水渗性、油渗性为1级，耐酸性、耐碱性为3级。主要用途；用做油性和合成树脂涂料的原料，还可以用于油墨、水彩、油彩、颜料及专用涂料的原料，用作色纸、橡胶和塑料制品的着色剂。

chak in bright chrome yellow, gloss paints well, with the blue pigment can be the preparation of green, the highest content of lead chromate, lightfastness tatsu 4-5 grade, heat-resistant 140℃, water permeability, oil permeability for 1, acid and alkali resistance for three. the main purpose; used oil and synthetic resin coating materials, can also be used in printing ink, watercolors, oil paints, pigments and special coatings raw materials, used as colored paper, rubber and plastic products of colorants.